
 

 

Ordförande har ordet 
 
Juni med skolavslutning, sol och värme. Skönt att sommaren är här.  
 
 
Arbetet med länga D är nu avslutat. Arbetet har flutit på bra och följt tidsplanen. 
Det trasiga röret är åtgärdat, dräneringen utförd. Kvarstår att göra nästa år är att lägga tillbaka stenen på de 
altaner som har det. Vi tackar Björn Enström och vår entreprenör HNH bygg för föredömligt arbete. 
HNH kommer även fortsatt att hjälpa oss bl a med de altaner som är i behov av upprustning samt en del an-
nat som behöver fixas, staketet vid soprummet tex. Deras arbete kommer att pågå löpande under en tid. 
 
Tack alla som var med på föreningens fixardag den 16 maj! 
Alltid lika trevligt både att vara med och fixa och att sen gå runt på gården och se hur fint det blivit. 
Den nysådda gräsmattan utanför länga D ska också få en blommande sommaräng ner mot stenarna. Rens-
ning av ogräs, inköp av frön och konstant vattning står på vårt schema. 
 
Tyvärr fick stämman den 17 juni lov att avbrytas pga ett formfel i Årsredovisningen. Vi har nu en lösning på 
detta och räknar med att stämman kan återupptas den 7 juli kl 19. Kallelse kommer. 
 
Vi ber er vara uppmärksamma på det eldningsförbud som råder och hålla koll på utvecklingen av detta. Vä-
derprognosen lovar torrt och varmt väder så att brandrisken ökar kan vara att vänta. 
 
Med detta sista ordförandebrev innan sommaruppehållet,  
 
Önskar jag och Styrelsen er alla en riktigt fin sommar! 
Ulrika 


